
 

Saksliste og referat SU og SMU 

Thor Heyerdahl videregående skole  

Skoleår:  2022/2023   Møtedato: 09.12.2022 

Roller i SU-SMU   Navn  
Leder (elev)  Adele Nicolaisen (ME) 

Nestleder (elev) Erfan Ehsani (st vg1) 

Andre elevrepresentanter  Arthur Gundersen (TEK) 
Frida Jensen (RM) 
Thyra Bjørnsdatter (SSR) 
Mads Andersen (SSØ) 
Silje Sofie Svendsen (realfag) 
Mohammed Ali Altinawi (BA) 

Skolelederrepresentant  Monica Gjertsen Steinbakken (sekretær) 

Ansattrepresentant(er)  Ragnhild Gulvik 
Bianca Jacobs 

Skoleeierrepresentant  Lillian Kaupang (Webjørn Lie) 

Representant skolehelsetjenesten Jorunn Flakne Sletsjø  

 

Til stede: Adele Nicolaisen, Arthur Gundersen, Frida Jensen, Mads Andersen, Silje Sofie Svendsen, Mathilde 
Chetwynd Eikeland, Mohammed Ali Altinawi, Ragnhild Gulvik, Bianca Jacobs, Webjørn Lie, Monica Gjertsen 
Steinbakken 

Saksnr  Saksliste  Referat med ansvar og frister  

Fellessaker 

1 Referat fra 05.10.22. Skolens 
oppfølging av sakene  

Kort gjennomgang. Skolemiljø er eget punkt på møte og en 
del ting fra forrige møte fortsetter der i dag.  

2 Elevundersøkelsen 2022 

Gjennomført i perioden 21. 
november – 2. desember.  

 

Svarprosent i dag er over 80%. Vi jobber med å få flere 
klasser til å svare ved å ha tatt direkte kontakt med noen 
kontaktlærere.  

Resultatene kommer i januar 2023. Vi vurderer om det er 
greit med møte 14. februar eller om det bør være tidligere. 
Rektor gjennomgår resultatene i ledergruppa. Hver 
avdelingsleder har gjennomgang med lærere & 
elevveiledere, og med de tillitsvalgte (basemøte). 
Kontaktlærer skal ha gjennomgang i klassen. Gjerne 
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sammen med den tillitsvalgte. Det er viktig at lærer ikke 
analysere resultatene, men har dialog med elevene om det 
som er svart og at elevene kommer med forslag til tiltak. 
Tiltak fra hver klasse, samles hos avdelingsleder. Og rektor 
mottar en oversikt pr programområde / avdeling.  

3 Informasjon om arbeidet i elevrådet 
 

Hvordan arbeidet går? Rundt blant elevene som sa dette: 
Det jobbes fra klassen via basemøte til eventuelt hele styre. 

Viktig å huske å kalle inn til møter og å delta på møter      . 
Elevrådet fungerer bra, mye engasjement og samarbeidet 
fungerer godt. Bra informasjon på Instagram og synes det 
gjøres mye bra. Mange av de samme temaene som går 
igjen. Hvordan få til endringer. Arbeidet fungerer bra og en 
engasjert gjeng. Få mer trøkk på basemøtene. Jobbes med 
saken – og det jobbes for å få resultater. Bra gjeng i 
elevrådsstyre og sakene går bra.  

Spørsmål fra Webjørn om klassens time er satt av på 
timeplanen. Svar: det er det ikke. Samarbeid mellom 
tillitsvalgt og kontaktlærer. Eget system for når møter bør 
gjennomføres ift hverandre og hyppighet. Om det skjer på 
den måten det er tenkt/planlagt er vi usikre på. Det er et 
stort maskineri som utgjør elevdemokratiet ved skolen. 
Basemøtene er svært viktige.  

SMU-saker (saker som omhandler læringsmiljø) 

1 Skolemiljø; inkludering  

Evaluering av smile- og hilseukene 
44-45-46-47 

 

Temauke om Livsmestring i uke 5. 
Ansvarlig: elevtjenesten. Hvordan 
kan SMU bidra her?  

 

 

 

 

 

 

  

Koselig med hei, god morgen og smil på starten av dagen. 
Være høflige og hyggelige. Cupcakes i kaffebaren med smil. 
Høfligere i gangene - bedre. Gjentas i en eller annen form i 
2023, blant annet i uke 5, se under.  

Adele har vært på møte med Elevtjenesten. Temaer i 
«Livsmestringsuka» handler om grensesetting, om å ha det 
bra. Vil både være foredrag og stands. Noen aktiviteter hvor 
elever er med. Smile og hilse hver morgen i uke 5.  

Vet SMU om gode og ikke dyre foredragsholdere? Tanker 
fra SMU:  
Tore Pettersson (dommer i Skal vi danse).  
Anja og/eller Gro Hammerseng-Edin (tankesett).  
Fokus på muligheter etter to eller tre år på videregående 
(tenke stort) – sjef i eget liv fra Ungt entreprenørskap. 
Stress og utholdenhet (øve, gode råd. Line Kaupang?) 
Foredrag om rus (Rocket Man).  
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Annet tiltak for bedre skolemiljø: GirlTek på fredager i lunsjen? God ide.  
Adele sjekker med jenter på MK 
Silje Sofie på realfag /studiespes.  
Frida informerer jenter på RM.  
Mads tar det med seg til klassen og basen.  

En trygg møteplass for skeive: onsdag i midttimen. Hvis 
noen ønsker å vite mer kan leder av skolemiljøutvalget 
Adele, kontaktes. Dette legges ut på Instagram. Og den 
setningen kan basetillitsvalgte informere om videre.  

2 Rus og psykisk helse  

Tanker fra SMU. Hva kan skolen 
gjøre; hva er gode hjelpere og 
systemer ved skolen. Og hva kan 
elevene gjøre?  

Hel dag for vg3 om russ og rus. Tanke: bruke tekst i årets 
russesanger (om å ruse seg, om å voldta jenter). Få til 
refleksjoner og dialog gjennom gruppediskusjoner. Vurderer 
tilsvarende dag for vg2 i mai/juni. Og for vg1.   

Elevene i SMU tror på informasjon.  
Informasjon om muligheter for hjelp for rus. Elevene ber 
skolen vurdere å hjelpe vs å straffe. Erfaringene nå er at det 
er mest straff.   
Informasjon om konsekvenser. F.eks. av å bruke hasj, og av 
kokain. Pluss syntetiske stoff (MDMA, fentanyl, LSD) 
Ting som ble nevnt: å kjøre bil. Bruke maskiner/ være på 
verksteder mht sikkerhet.  
Informasjon på Instagram: ikke lov å røyke, snuse eller ruse 
seg på skolen!  

SU-saker  

  Strømforbruk  

 

Rot og søppel 

 Viktig å slå av lyset når man forlater et rom. Selv små 

innsparinger vil ha betydning for våre utgifter til strøm.  

SMU tenker på muligheter for å få elevene til i mindre grad 

rote. Det lages videoer som deles hvor det fremstår som 

kult å rote. Dersom elever blir tatt ut av timer og må rydde 

etter seg, har det hatt effekt.  

Eventuelt  
  

 

 


